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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a Nemzeti Fejlesztés i
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Kinek az érdeke, hogy koncepciós eljárással felszámolják a közel százéves hagyományokka l
rendelkező hármashatárhegyi sportrepű lést?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnos az utóbbi időben egy igen káros folyamat látszik országosan is kibontakozni, amely a

meglévő sportrepülőterek és egyesületek ellehetetlenítésére irányul . Félő , hogy egyre több nagy

múltú egyesület kényszerülhet feloszlani, hiszen úgy az önkormányzatok, mint ahogy az állam,

egyre nagyobb vehemenciával kívánja megszerezni a sportrepül őterek igen értékes területeit, vagy

ellehetetleníteni a repülő térként való működésüket. Feltett szándékom, hogy szerény eszközeimmel

mindent megtegyek a sportegyesületek és tagjaik védelme érdekében, hiszen ezek a közösségek

saját erejükből nagyon sokat áldoznak azért, hogy a nagy hagyományokkal rendelkez ő
vitorlázórepülés, és egyéb szakágak folyamatosságát biztosítsák . Ezek az egyesületek már régóta

nem állami támogatást, hanem csak a békés létezés feltételeit kérik az illetések szervektől .

Nagy megdöbbenésemre a fenti káros folyamat elérte a Hármashatárhegyi repülőteret, és az azt

üzemeltető Műegyetemi Sportrepülő Egyesületet is. A sajtó és a személyes megkeresések útján

egyértelművé vált számomra, hogy ebben a folyamatban kulcsszerepl ő az MNV Zrt., mint állami

cég is. Az ügy részleteit megismerve az a meglátásom alakult ki, hogy valakinek mindenképpe n

érdekében áll a közel százéves hagyományokkal bíró, a magyar sportrepűlés bölcsőjének is nevezett

Hármashatárhegyi sportrepül őtér ellehetetlenítése és a sportrepülés felszámolása .



A történések részletesebb megvizsgálása végett levélben kerestem meg Márton Pétert, az MNV Zrt .

vezérigazgatóját, de vezérigazgató úr válasza nem nyugtatott meg, éppen ellenkez őleg, tovább

növelte az aggodalmamat . Vezérigazgató úr sajnos nem adott kellően konkrét válaszokat

egyértelmű kérdéseimre, és amit válaszolt, az egyértelművé tette számomra, hogy valakik a

háttérben már eldöntötték a Hármashatárhegyi repül ő tér felszámolását .

Fentiek okán kénytelen vagyok Miniszter Úr közbenjárását és segítségét kérni abban, hogy

megmenthessük a magyar sportrepülés bölcsőjét, a Hármashatárhegyi repül őteret . Kérem ezért

Miniszter Úr megnyugtató válaszait az alábbi kérdésekre .

1. A Hármashatárhegyi repülőtér közel száz éve reptérként használatos, reptéri minősítését az

ingatlan-nyilvántartási adatok is rögzítik . Nagyon érdekelne, hogy mi a célja a Kormánynak a

területtel?

2. Tervezi-e a Kormány, hogy megszünteti a sportrepülést a Hármashatárhegyen? Tervezik-e a

terület átminősítését? Ha igen milyen irányba? Érdekelne az is, hogy egyáltalán ki jogosult dönten i

a terület sorsáról, és ki viseli majd a döntés következményeit, és jelentkezett-e már új vagyonkezel ő
a területre?

3. Tud-e Ön olya tervezett projektrő l, megvalósíthatósági tanulmányról, amely a Hármashatárhegyi

repülőteret érinti ?

Tisztelt Miniszter Úr !

Nagyon szeretném, ha a kialakult helyzetet sikerülne megoldani, és a magyar vitorlázórepülés ne m

veszítene el egy újabb repül ő teret . Sajnos kimondható, hogy itt sokkal többről van szó, mint a

Műegyetemi Sportrepül ő Egyesület ellehetetlenítéséről, egyértelmű, hogy a repülőtér értékes

területére fáj valakinek a foga. Bízom benne, hogy a fenti kérdések megválaszolásával Miniszter Ú r

is segíteni tud abban, hogy a közel százéves Hármashatárhegyi repül őteret sikerüljön megóvni a

jelen és az utókor számára !

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . július 4 .

Tisztelettel

dr. Staudt Gábor
Jobbik
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